
 

  

 

Tarnów, 5 marca 2024 r. 

KRM.0003.880.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na C sesji Rady Miejskiej 29 lutego 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 

radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Sebastian Stepek złożył następujące wnioski:  

1. Poprosił o informację, jakie miasto ma plany, jeśli chodzi o budowę infrastruktury podziemnej na 

ul. Lotniczej. Radny ma świadomość, że miasto nie zajmuje się tym bezpośrednio, ale na pewno 

odbywa się to w porozumieniu z władzami miasta. Zainteresowani mieszkańcy dopytują, kiedy i w 

jaki sposób zostanie rozwiązana kwestia kanalizacji, dostępu do sieci elektrycznej, 

wodnokanalizacyjnej na tych terenach, które są przeznaczone do sprzedaży. (Tereny pomiędzy 

ulicą Lotniczą a obwodnicą). Część osób rezygnuje z zakupu działek, ponieważ działki nie są 

uzbrojone.  

2. Radny poinformował, że mieszkańcy i radni rady osiedla „Gumniska Zabłocie” są zmartwieni 

zaplanowanym remontem ulicy Tuchowskiej i puszczeniem objazdu przez Aleje Tarnowskich, gdzie 

ma być otwarcie kiedyś zamkniętego wlotu na obwodnicę Tarnowa. Obawiają się natężonego 

ruchu w tym miejscu, choć rozumieją taką potrzebę na czas remontu. W związku z niedawno 

pojawiającymi się informacjami najbardziej obawiają się wykonania na stałe łącznika Alei 

Tarnowskich z południową obwodnicą. Mieszkańcy i radni osiedla „Gumniska Zabłocie” apelują, 

aby do takiego rozwiązania nie doszło. Oczekują gwarancji na piśmie, że po remoncie ulicy 

Tuchowskiej ten wjazd zostanie ponownie zamknięty i nie będzie przywracanego ruchu na Alejach 

Tarnowskich z wlotem na południową obwodnicę.  

3. Ponadto radny chce wiedzieć, czy miasto po zakończeniu remontu ulicy Tuchowskiej, po 

zwolnieniu ruchu tymczasowego planuje przystąpić do remontu Alei Tarnowskich? Wyraził 

spostrzeżenie, że Aleja już dzisiaj wymaga remontu.    

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


